
Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Witam Państwa serdecznie na naszej Komisji. Witam serdecznie Pana Prezydenta Miasta, Tychy, 

Pana Macieja Gramatykę. Witam Pana Marcina Staniczka, Dyrektora. Proszę o uwagę. Witam Panią 

Dorotę Gnacik z MCO. Panią Krawczyk Annę  z Biblioteki, Dyrektora i również witam Pana Mirosława 

Sojkę  z RCGW. Jednym z tematów, którym się dzisiaj zajmiemy  właśnie będzie budowa lodowiska, 

więc Pana wtedy poprosimy. Witam również mieszkańca, Radnych, wszystkich. Także otwarcie 

posiedzenia mamy za sobą. Porządek obrad i tutaj chciałem wprowadzić zmianę w porządku obrad. 

Nie jest to żadna wrzutka, tylko to jest uchwała, którą zreferuje Pani Dorota Gnacik w sprawie uchwały 

numer 0150/27/596/09  Rady Miasta Tychy z dnia  29 stycznia 2009 w sprawie przyjęcia regulaminu 

wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest miasto 

Tychy. To jest taka bardziej chyba uchwała porządkowa, taka drobna, drobna, kosmetyczna zmiana  

i chciałem zaproponować Państwu, bo to Radni muszą przegłosować, żeby to był punkt 4a. Kto  

z Państwa Radnych jest za takim rozwiązaniem? Dzień dobry. Jednogłośnie. Zmienialiśmy właśnie 

Pani Radna, porządek obrad o uchwałę MCO. Czy Pani jest za? Tak.  Ok, czyli wszyscy za. Dziękuję.  

Przechodzimy do punktu 3o jest przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu  

z dnia 13 sierpnia 2023. Protokół był do wglądu w Biurze Rady. Czy ktoś z Państwa Radnych chce 

wnieść uwagi,  ma jakieś zapytania? Wnosi jakąś zmianę. Proszę o przegłosowanie porządku obrad. 

Kto z Państwa Radnych jest za protokołem? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Nikt, dziękuję 

bardzo i przechodzimy do punktu 4. To jest stan realizacji inwestycji, budowa lodowiska przy ulicy 

Sikorskiego w Tychach. Jest z nami  przedstawiciel RCGW, Pan Mirosław Sojka. Oddajemy Panu 

głos. Przypomnę tylko, że dostaliśmy na tablety, dostaliśmy   od Pana Zbigniewa Gieleciaka taką tutaj 

wzmiankę,  jak to wygląda  ze względów organizacyjnych, ale to może oddam Panu głos. 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka 

Muszę przeprosić, że Pana Prezesa nie ma z nami, ale Pan Prezes  ma niestety inne obowiązki i nie 

mógł przybyć na posiedzenie Komisji. (niewyraźne) my w pierwszej kolejności  czekamy wciąż na 

(niewyraźne)  (niewyraźne)  na zadaniach własnych w zakresie zaprojektowania (niewyraźne)  Drugie 

ograniczenie, które obecnie występuje  to jest miejscowy plan, który jest wspomniany w piśmie. 

Wiemy, że w Wydziale Planowania Przestrzennego już są zaawansowane prace, co do zmiany tego 

prawa. Plany są niezbędne, gdyż na obecnym planie nie jesteśmy w stanie ustalić.  A drugi to jest 

problem parkingu, które też budowy tego obiektu musiałoby się pojawić. A nasze zapisy na obecnym 

planie  bardzo poważnie to utrudniają także czy może Wydział planowania. (niewyraźne) w tamtym 

tygodniu już niedługo nam przekaże do uzgodnienia projekt i możliwe, że do końca roku uda się tak 

naprawdę przedłożyć ten projekt już do Rady Miasta, tak, żeby mógł być przyjęty. Prowadzimy 

powolne działania związane z przygotowaniem się do tych inwestycji. (niewyraźne)  analizą mediów, 

jakie są potrzeby, jakie będą zużycia energii. Już tak wewnętrznie? przeprowadziliśmy bilans dla 

wodnego parku, jakie mamy obecnie i jaki będzie po już planowanych inwestycjach na tym obiekcie,  

ile nam zostanie, ile nam będzie (niewyraźne) potrzebne, bo na razie  zakładamy, że to będzie ze 

sobą współgrać. Czyli tak naprawdę te obiekty zasilane będą miały jedno źródło,  jakim jest obecny 

węzeł energetyczno-cieplny. Zresztą też w porozumieniu z MOSiR- robiliśmy inne analizy w zakresie 

potrzeb, jakie są, w sensie, jak my ten obiekt sobie wyobrażamy. No i niestety, no jeszcze jest 

oczywiście najważniejsza kwestia to jest kwestia ewentualnego finansowania tej inwestycji. To też jest 

temat jeszcze bardzo otwarty, też był do omówienia z Urzędem Miasta, tak, żebyśmy wspólnie 

wypracowali, jak tę inwestycję sfinansować.  Nie da się ukryć, że to będzie trochę inna działalność niż 

wodny park. Raz wybudować, a później utrzymać ten obiekt, gdzie kwestię przychodów będą  całkiem 

odmienne niż w wodnym parku, gdzie tych klientów mimo wszystko przychodzących nie tylko  

z miasta, ale też z całego kraju  (niewyraźne) w przypadku lodowiska będzie trochę inaczej 

kształtowania. Jeżeli są jakieś pytania, to postaram się odpowiedzieć, jeżeli będę miał na tyle wiedzy. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Otwieram dyskusję. Proszę bardzo, Pani Radna. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja chciałam się dopytać o fundusze z Urzędu Miasta, ale przecież my (niewyraźne) finansowym. 
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Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka 

Obecnie tak szacujemy tę inwestycję na poziomie około 30 000 000. Nie mówimy tu tylko o samym 

obiekcie, ale też oczywiście o zagospodarowaniu terenu z tym związanym, czyli z dostosowaniem do 

tego obiektu układu komunikacyjnego na tej nieruchomości z zapewnieniem dostaw (niewyraźne). 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźnie) 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka 

Ja nie jestem w stanie teraz nic na ten temat powiedzieć. No spółka prowadzi jakąś inną działalność. 

Nie mamy prawa tego finansować z ustawowej działalności związanej ze zbiorowym odprowadzaniem 

ścieków. (niewyraźne) Tak mówi prawo. Nie można finansować innych działań  wprowadzonych przez 

podmiot gospodarczy (niewyraźne) W pozostałym zakresie park wodny  nie możemy narzekać tak 

naprawdę. Nie da się ukryć, że  w tym roku raczej  będzie efekt raczej dobry, bo zwróciliśmy tak 

naprawdę całą rekompensatę, która wcześniej była zaplanowana, gdyż  klienci przychodzą  

i pokrywają te koszty bieżące, jakie są. Poza tym trudno mi powiedzieć,  w jakiej wysokości  będziemy 

w stanie pokryć te koszty. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

 Proszę bardzo. Ale teraz może Pan Król zada pytanie, a potem Pani, dobrze?  

Radny Krzysztof Król  

Dzień dobry. Ja do Pana Prezydenta jeszcze na chwilkę pytania, bo wiem, że jakaś dotacja mam być 

z Urzędu Marszałkowskiego. Jest szansa, żeby ktoś przypomniał, jaka to jest kwota?  To też bym o to 

poprosił. Chciałem Pana jeszcze zapytać i Pana Dyrektora,  czy wszystkie uzgodnienia są też robione 

z potencjalnymi użytkownikami tych obiektów, czyli tą młodzieżą, która tam będzie trenować  

i z trenerami i zapytać o ich potrzeby, żeby to gdzieś po drodze nie umknęło. Bo mam takie sygnały, 

że to nie jest robione i prośba taka,  żeby to skonsultować i czy są takie konsultacje prowadzone  

z przyszłym użytkownikiem tego obiektu?  Chodzi tam o ilość szatni, siłownia.  Żeby tego nie zabrakło, 

no, żeby nie popełnić jakichś błędów. 

Radna Barbara Konieczna 

Dla niepełnosprawnych. 

Radny Krzysztof Król 

To są przepisy BHP. Mówimy o użytkownikach, bo z tego co wiem, to te lodowisko mam być stricte 

szkoleniowe dla młodzieży. 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka 

Raczej będzie właśnie taką funkcją wspomagającą dla lodowiska podstawowego, czyli raz, żeby 

mieszkańcy miasta mieli tam możliwość czasową. A dwa, oczywiście jako treningowe   dla młodszych 

tych grup. Też z Panem Dyrektorem  takie konsultacje były prowadzone. Też Pan Dyrektor przedstawił 

swoją wizję właśnie co do wielkości zaplecza,  jakie jest niezbędne w tym zakresie. Częściowo to 

będziemy analizować, ponieważ że nie możemy tego bardzo (niewyraźne)  z różnych powodów tak 

naprawdę. 

Radny Krzysztof Król 

Kubatura przede wszystkim. 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka 

Kubatura jest przede wszystkim no i właśnie możliwości terenowej w tym zakresie. No chcemy to 

postawić blisko naszego obiektu, żeby te koszty związane z energią, jak najbardziej obniżyć, nie tylko 

z energią, ale też z zarządzaniem, bo zakładamy, że obsługa tych dwóch obiektów będzie wspólna,  
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a to niestety sprowadza określone ograniczenia. Ta działka nie jest niestety z gumy  i nie da się ukryć, 

że na przykład nie będziemy robić widowni nieświadomie. Będzie bardzo mała, tak naprawdę, żeby 

rodzice, jak będą chcieli przyjść, oglądać swoje dzieci na treningu, żeby była taka możliwość,  no, ale 

nie będzie takiej widowni (niewyraźne) mecze. 

Radny Krzysztof Król  

Trenerzy niekoniecznie lubią rodziców na treningach. Widzę, że Pan Dyrektor też się zbiera do 

odpowiedzi. Także dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pan Dyrektor Staniczek. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Od tego załóżmy, trzeba wyjść, czy to będzie obiekt,  kto będzie tam decydował. Oczywiście, jeżeli 

ustalicie Państwo jako Radni  kierunek rozbudowy budynku i wybudowanie lodowiska, to tak on będzie 

służył. Ja wcale nie jestem przekonany, że on będzie tylko i wyłącznie załóżmy dla dzieci, bo jeżeli 

właścicielem będzie spółka, to spółka będzie zarządzała i będzie załóżmy nadawała kierunek  

i charakter temu obiektowi. MOSiR na pewno, jak będzie spółka, jak będzie chciał wyjść tam   

z młodzieżą, to będzie musiał mieć pieniądze, żeby za to zapłacić. To też musicie Państwo sobie    

z tego zdawać w sumie sprawę. Ja wychodzę z założenia, że jeżeli obiekt będzie wybudowany i jeżeli 

przerzucimy tam, powiedzmy ślizgawkowiczów  wszystkich,  to sobie na tym obiekcie naszym załóżmy 

tam damy radę, to bez żadnych problemów, a ślizgawkowicze,  no bo tu był  cały problem.  

Przypominacie sobie, jak w zeszłym roku też petycje przychodziły, że jest za mało ślizgawek, że to po 

prostu nie wiem, że jest maj i nie mają, gdzie się ślizgać. To właśnie spółka będzie taką rolę robiła,  

a nie wiem, dlaczego Pan sądzi Panie Radny, że nie było takich konsultacji. Ja uważam, że jeżeli jest 

przedstawiciel klubu sportowego. 

Radny Krzysztof Król 

Nie, ja się pytam czy są? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

 Nie, to były.  

Radny Krzysztof Król 

Tylko, że ja nie zaprzeczam.  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Były, są, tylko mówię, bo jak będzie spółka chciała zrobić sobie curling, no to zrobimy sekcję curlingu. 

No i hokej na lodzie będzie dalej  na stadionie zimowym i tyle. Także tu należy się zastanowić, bo od 

Państwa decyzji będzie  zależało, że jeżeli przekażecie jakieś środki finansowe  spółce, to możecie ją 

nakłonić, żeby to było w sumie dla młodzieżowego hokeja, albo załóżmy tak, jak jest teraz. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

 Ja mam jedno zdanie. Chodzi mi o model biznesowy, który chciałbym, żeby wypracować. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Żeby to finansowanie było, bo się może okazać, że jak MOSiR będzie musiał płacić 1 000 złotych za 

godzinę,  no to będzie słabe, nie?  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pani Radna. 
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Radna Edyta Danielczyk 

Wiemy na dzień dzisiejszy, że (niewyraźne) 30 000 000. Nie wiemy, ile spółka jest w stanie włożyć 

swoich pieniędzy, więc rozumiem, że resztę pokrywamy z budżetu gminy, w takim razie kolejna rzecz,  

nie wiem, czy tutaj będzie połowa kwoty, czy to będzie jakaś większość tej Państwa partycypacji. 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka 

Przepraszam, ale na dzień dzisiejszy nie jestem w stanie  Myślę, że taką wiedzę ma bezpośrednio 

zarząd, który będzie analizował, bo proszę pamiętać, że park wodny zbudowaliśmy z własnych 

środków. Na ten cel zostały nie pamiętam dokładnie, ale gdzieś na poziomie 40% zostały 

wyemitowane obligacje. Może model zostanie powtórzony, ale no to tak naprawdę się dopiero jeszcze 

okaże. Jak mówię, budżet jest na razie bardzo ogólnie skrojony. Może to będzie 22, może to będzie 

25. Raczej nie zakładamy, że przekroczymy tej kwoty głównej, jaką  wcześniej. 

Radna Edyta Danielczyk 

Też moje pytanie, bo oczywiście pierwsza rzecz (niewyraźne),  a druga rzecz, przecież Państwo zdaje 

się  na obiektach wodnych, basenie już Państwo wiedzą, jak to wszystko funkcjonuje.  Macie Państwo 

klientów właśnie nie tylko z Tychów, ale okolic  (niewyraźne) przyjeżdżał do Tychów z Katowic, czy 

gdzieś indziej skoro mamy takich możliwości, więc dla Państwa to jest taki obiekt, który dopiero 

będziecie sprawdzali. (niewyraźne) Dlaczego akurat lodowisko, a nie na przykład baseny otwarte? 

Skoro macie Państwo wiedzę. 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka 

Pani zadaje mi takie pytanie, na które mi jest trudno odpowiedzieć. Spółka ma właściciela. Właściciel, 

jeżeli będzie chciał powierzyć tej spółce określone zadanie,  to spółka to zadanie będzie realizować. 

Co do tego drugiego zakresu, my w zakresie wodnego parku wcale nie zatrzymujemy się. Została 

otwarta sauna zewnętrzna. Projektujemy kolejną  nieckę basenu zewnętrznego i brodzik dziecięcy,  

a więc ten obiekt, który już istnieje, dalej jest w jakiejś perspektywie czasowej.  (niewyraźne) o tym, 

żeby go rozbudowywać. No niestety kształt tego budynku, jaki mamy, raczej nie spowoduje, że 

będziemy  dobudowywać jakąś kubaturówkę,, ale właśnie rozbudowę strefy zewnętrznej, basenów 

zewnętrznych, które mamy teraz tak (niewyraźne) jest jeden basen zewnętrzny, który cieszy się 

bardzo dużą  i oni lubią tak naprawdę przebywać w tym basenie  wypływowym na zewnątrz. Teraz 

właśnie trwa chyba już od ponad pół roku  projektujemy kolejną nieckę, kolejny brodzik, tak,  żeby ten 

obiekt, który mamy też się rozwijał. 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) (niewyraźne) 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka) 

 Ale paradoksalnie w miejscu, gdzie planujemy budowę lodowiska,  raczej w tę stronę już aquapark 

pójść nie może. Aquapark niestety, w związku z tym, że został zlokalizowany, jak został zlokalizowany, 

może się rozwijać w kierunku południowym. Dzięki też Państwu Radnym dostaliśmy tą działkę, która 

znajduje się pomiędzy linią lasu, a naszą działką, którą  obecnie posiadamy, która aż dochodzi do tego 

małego parkingu przy polu golfowym. To właśnie w tym kierunku będzie rozwijała się strefa basenów 

zewnętrznych. Jeszcze trochę taka forma terenów zielonych od strony zachodniej. Nie jest tego dużo, 

ale też może w jakiejś perspektywie albo zostanie rozbudowana strefa saun albo będzie coś tam 

jeszcze myślane, związane ze strefą basenów zewnętrznych.  Ale raczej nie możemy rozbudowywać 

się z wodnym parkiem w kierunku wschodnim, bo tu mamy strefę wejścia (niewyraźne). To są obiekty 

takie, które raczej zamykają tę przestrzeń i akurat w tym kierunku nie pójdziemy, dl wstępna 

lokalizacja lodowiska jest pomiędzy naszym parkingiem dwupoziomowym, a linią lasu. Tam jest taki 

teren zielony obecnie tak naprawdę i możemy go jakoś racjonalnie wykorzystać. No tak naprawdę 

można zastanowić, co tu innego można byłoby zrobić. No równie dobrze moglibyśmy pomyśleć  

o budowie hotelu. Nawet na zapisach starego planu teoretycznie   dałoby się chyba nawet to zrobić 

poza wymogiem, że z kubaturówką jest problem, ale no pytanie brzmi, czy jest taka potrzeba i czy 

spółka musiałaby taką działalność prowadzić. Może znaleźliby się jacyś indywidualni  klienci, którzy by 
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chcieli na przykład przyjechać do strefy saun i po nie wiem, po nocy saunowej jednak stać na miejscu, 

ale myślę, że obecna baza hotelowa w mieście wystarczająco zapewnia takie możliwości. To jest 

pytanie tak naprawdę, jak efektywnie ten teren wykorzystywać. Co do samej idei lodowiska, mówię, 

trudno mi powiedzieć, no bo  spółka ma właściciela. Właściciel  zgłosił jakąś potrzebę. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

 Dziękuję bardzo. Pan Dyrektor Staniczek. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

A co do modelu wydaje mi się, że to jest dobry model, bo Katowice też mają powiedzmy,  3 lodowiska, 

2 należą do MOSiR-u i MOSiR  organizuje tam tylko treningi, mecze. (niewyraźne) zajmuje się 

sportem. Trzecia tafla jest spółki i spółka organizuje tam szeroko rozumiane ślizgawki, a więc  

z wejściami powiedzmy, całkowicie innymi,  nie, że na godzinę, tylko że jest otwarte, wchodzi się, płaci  

i tak dalej, i tak dalej, także to jest dobry dobry model. Ja uważam, że to jest słuszny kierunek. 

Radny Krzysztof Król 

I działa cały rok  takie lodowisko. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Cały rok nie. Ale te 2 miesiące, zawsze w lipcu tam powiedzmy, w sierpniu,  czy tam czerwiec-lipiec 

załóżmy jest wolny. Można, spokojnie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Kto jeszcze chciał zabrać głos? Radny Gołosz. 

Radny Marek Gołosz 

Chciałbym tylko prosić, żeby przy okazji projektowania nie zapomnieć o toaletach i to toaletach przede 

wszystkim dla niepełnosprawnych, żeby nie było takiej koncepcji, że ludzie, którzy przychodzą tam na 

to lodowisko będą musieli daleko w park iść za potrzebą. Dziękuję. 

Przedstawiciel Regionalnego Centrum Gospodarki Wodno – Ściekowej S. A. Mirosław Sojka) 

Zakładam, że projektanci powinni znać się na swojej robocie. Mają obowiązek. Obiekt publiczny,  

a więc zakładam, że będzie to wymóg, którego nie da się tak naprawdę ominąć. 

Radny Marek Gołosz 

Pamiętamy sytuację z areną lekkoatletyczną, gdzie postawione są tory, a koncepcja była taka, żeby 

(niewyraźne) z taką niepełnosprawnością niestety nie mają szans, żeby tam dotrzeć. Także zwracam 

na to uwagę, bo w naszym mieście takie sytuacje się dzieją. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Czy jeszcze ktoś chciał zabrać głos? Jeżeli nie, dziękuję. Przechodzę do punktu 4 a. Projekt uchwały 

w sprawie zmiany uchwały numer 0150/28/596/09   Rady Miasta Tychy z dnia  29 stycznia 2009 roku 

w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i w placówkach, dla których 

organem prowadzącym jest miasto Tychy  Pani Dyrektor Gnacik, proszę bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Szanowni Państwo w ślad za poprzednimi zmianami z ubiegłego miesiąca, które przypomnę, 

dotyczyły zwiększenia, między innymi zwiększenia dodatków funkcyjnych dyrektorów, wicedyrektorów  

w tym projekcie uchwały, proponujemy również podwyższenie dodatków funkcyjnych nauczycielom, 

którym powierzono inne stanowisko kierownicze w szkole.  To jest niewielka grupa osób. Dotyczy to 

szkoły muzycznej i niektórych szkół prowadzących kształcenie zawodowe. Tutaj podwyższamy ten 

dodatek o 300 złotych. I jeszcze jedna zmiana to jest zmiana  podwyższenie o 2% z 15 na 17 dodatku 

za warunki pracy w przypadku pracy z dziećmi i młodzieżą upośledzonymi umysłowo w stopniu 
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głębokim.  To też bardzo niewielkiej grupy to dotyczy.  Zmiana  Zmiany te też przewidujemy, że wejdą 

w życie od 1 września. (niewyraźne) Oczywiście będzie to wypłacane w formie wyrównania  

(niewyraźne) jeszcze o jednej zmianie ważnej, której nie ma odzwierciedlenia w samej treści 

regulaminu, ale na spotkaniu ze związkami zawodowymi tutaj dzięki Panu Prezydentowi uzgodniliśmy 

jeszcze jedną ważną zmianę, a mianowicie zwiększenie puli środków, jaką przekazujemy placówkom 

na dodatek motywacyjny dla nauczycieli. Ta pula nie była zwiększana praktycznie od 2019 roku.  

Wynosiła do tej pory 155 złotych na etat. Zwiększamy to do kwoty  250 złotych na etat. Tego nie ma 

bezpośrednio w uchwale,  bo nam nie wolno pisać .niestety takich średnich kwot na etap, kiedy nie 

jest to przekazywane placówkom przy okazji wytycznych do budżetu. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo, otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa ma pytanie do Pani Dyrektor? Jeżeli nie, to 

proponuję przegłosować ten projekt uchwały. Kto z Państwa Radnych jest za?  Wszyscy Radni za 

jednogłośnie.  Dziękuję. I przechodzimy do punktu 5 .Sprawy bieżące i wolne wnioski. Otwieram 

dyskusję. Ktoś chciał zabrać głos?  Pani Radna, proszę bardzo. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźnie) parę takich niepokojących informacji. (niewyraźne) Urząd Miasta (niewyraźne) miejska 

spółka jest w stanie zabrać  jakieś pomoce naukowe, takie, które przejęła tymczasowo. (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

 Musiałabym więcej szczegółów znać. 

Radna Edyta Danielczyk 

 (niewyraźne) szkoła prywatna, ale miejska spółka (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

 Musi się Pani udać do miejskiej spółki, która zawiaduje obiektem. 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) (niewyraźne) jeżeli coś jest, coś się dzieje takiego. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

 Trzeba się zwrócić (niewyraźnie). 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

(Niewyraźnie) że placówki niepubliczne prowadzone przez organy inne niż jednostka samorządu 

terytorialnego, my tylko je rejestrujemy, wpisujemy do ewidencji, udzielamy dotacji, rozliczamy dotacje. 

Nie mamy nic więcej do ich działalności. One mają swoje organy prowadzące  i tam należałoby 

szukać odpowiedzi. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźnie) brzmiał, że dotacje, które ta szkoła dostała Urząd Miasta sobie zabrał.  To jest raz,  

a dwa, że majątek prywatny tej szkoły. kiedy przez jakiś czas podlegała miastu spółka uznaje za 

własność miejską tak i też zostało to gdzieś tam, miało zostać zabrane, więc chciałam po prostu 

wiedzieć (niewyraźne)  

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Miasto nie mogło zabrać dotacji. Miasto udziela dotacji, ale jeżeli w trybie kontroli na przykład. 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nie mogło zabrać czegoś, czego nie dało. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Okazało się, że dotacja została w niewłaściwy sposób wydatkowana,  niezgodnie z przepisami,  no to 

szkoła została wezwana do zwrotu dotacji. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

A każdy majątek musi być inaczej (niewyraźne) stanie. Także no ktoś musi tym, jak to jest załóżmy nie 

wiem, głośnik, czy mikrofon, no to on jest na stanie powiedzmy, tam kogoś. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźnie)  informację tak, bo z tego artykułu wynikało, że spółka przejęła szkołę na zgodę Urzędu 

Miasta.(niewyraźne). 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

(Niewyraźnie) spółka nie mogła przejąć szkoły, która nie była miasta.   

Radna Edyta Danielczyk 

Ale jeżeli przejęła szkołę tak, w takim razie (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam bardzo, ale to raczej nie rozmawiamy o artykułach prasowych. Ja bym się na tym nie 

skupiał, bo to trzeba by było. 

Wiele głosów 

 (niewyraźne) (niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Mamy taką szkołę w MCO?  

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

To jest jako niepubliczna placówka. Widnieje w ewidencji placówek niepubilicznych w mieście Tychy. 

Radna Edyta Danielczyk 

W związku z tym powinna otrzymać dotację na każdego ucznia. (Niewyraźne) twierdzą, że ponieważ 

przez jakiś czas ta szkoła podlegała spółce miejskiej, to spółka miejska zabrała sobie dotacje,  zostały 

one przekazane, kiedy spółka oddała szkołę we władanie. 

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Pani Radna, to jest kwestia do wyjaśnienia pomiędzy organami prowadzącymi, bo rzeczywiście do 

pewnego czasu spółka Śródmieście,  o ile dobrze pamiętam, była organem prowadzącym tę szkołę  

i ta spółka przekazała to innemu podmiotowi. Zawarli umowę  między sobą. To są już tutaj zupełnie nie 

nasze, nie nasze kwestie. 

Radna Edyta Danielczyk 

No nie do końca. Pytanie mam takie. Czy MCO przekazywało dotacje spółce miejskiej, czy szkole?  

Dyrektor Miejskiego Centrum Oświaty w Tychach Dorota Gnacik 

Szkole. 
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Radna Edyta Danielczyk 

Czyli powiedzmy, ten artykuł... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nie mogą spółce przekazywać,  tylko podmiotowi, który prowadzi działalność (niewyraźnie). Dziękuję 

bardzo. Czy jeszcze ktoś ma jakieś?  

Radna Edyta Danielczyk 

Ale wiecie Państwo, że to jest nagrywane? 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tak, no tak. Wszystko wiemy. Ale to z CBA  Pani jest? Przecież wiemy, że to się nagrywa. Pani 

Radna,  jestem Radnym od 2006 i wiem, że się wszystko nagrywa. My to wiemy, Pani nie musi nas 

niczym straszyć. Myśmy nic złego nikomu nie zrobili. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja tylko chciałabym wiedzieć (niewyraźne). 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

My jesteśmy tu w tym kraju straszeni cały czas różnymi tematami. Uchodźcami, nie uchodźcami, bo ja 

mam dość straszenia. Naprawdę. Można nagrywać, co chcecie można nagrywać. Dajmy już spokój. 

Jeszcze ktoś ma jakieś pytanie? Proszę bardzo. 

Mieszkaniec 

Myśmy wczoraj rozmawiali, także Pan Dyrektor (niewyraźne) Ja w takiej sprawie, ponieważ po raz 

kolejny w tym roku, we wrześniu skończyła się przerwa technologiczna na pływalni miejskiej i po raz 

kolejny jakże jestem regularnym  użytkownikiem sauny na basenie miejskim,  nic się nie zmienia. Ja 

mam pytanie do Pana Dyrektora, czy jest jakiś fundusz na wydatki bieżące po prostu, bo mówimy  

o sprawach błahych, drobnych. Szkoda, że trzeba przychodzić w takich sprawach na Komisję, ale to 

któryś raz się powtarza z rzędu, że przerwa technologiczna się kończy, 2 tygodnie sauna jest 

zamknięta, a takie prozaiczne sprawy jak zarwane leżaki, haczyki pourywane, drzwi, które się nie 

domykają, to są rzeczy, które no powinny być  na bieżąco robione, po prostu i pytanie, czy MOSiR ma 

taki fundusz  i czy takie roboty wymagają (niewyraźne), czemu to nie jest robione po prostu, bo jest 

przerwa technologiczna, miejska spółka nie zarabia 2 tygodnie, a tam się nic nie dzieje. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pan Dyrektor Staniczek, tak? Proszę bardzo. (Niewyraźnie) nie, to chodzi o basen miejski,  Pani 

Radna. Ale chodzi o basen. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Powiem tak.  Moim zdaniem, nie jest to miejsce  załóżmy, na takie rozmowy. Ja Pana zapraszam do 

siebie i bardzo chętnie się możemy  na miejscu spotkać. Byłem dzisiaj rano, oglądałem i oprócz paru 

uwag,  te szafki, które tam wiszą są przerdzewiałe  i tak dalej. Łóżko, które było zarwane, to było 

wyniesione, jest 5 łóżek. Dzisiaj mam zdjęcia, wszystkie te haczyki, które są, o których Pan mówił, że 

nie ma, bo pojechałem tam bardzo zły, a jak zobaczyłem, że wszystkie wiszą i są przy wejściu pod 

jeden prysznic, drugi prysznic, do basenu, jak i przy szafkach, czy przebieralni, która jest, powiedzmy, 

jest na początek szafek,  to powiem szczerze, że no wyobrażałem sobie, bo nie byłem  3 tygodnie, też 

jestem uczestnikiem i bardzo chętnie sam Pan wie, że ta sauna jest na tyle specyficzna, że jest to 

sauna powiedzmy,  dla grupy znajomych, przyjaciół może zbyt duże słowo, ale tam chodzi inna grupa 

ludzi niż chodzi do sauny w spółce i teraz  też ta sauna przebudowywana była inaczej na prośbę 

naszą,  użytkowników, bo basenik dobudowany był. MOSiR ma pieniądze na takie drobne sprawy, bo 

to nie jest żaden problem, żeby kupić haczyk, jak Pan powiedział, żeby zrobić przetarg, na pewno nie,  

aczkolwiek tak jak powiedziałem, w 2022 roku wykonany jest kosztorys remontu  całej pływalni. Ja 
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sobie nie wyobrażam, żebym ja teraz kupił nie wiem, za 5 000 nowe łóżka, których wyposażenie 

będzie za pół roku może basen iść do remontu i trzeba będzie wszystko utylizować i kupić nowe. Te 

drobne rzeczy, o których Pan mówi, bardzo chętnie zrobię i nawet się mogę z Panem na miejscu 

spotkać, Pan mi pokaże palcem, że to jest złe i wtedy tu dyskutować możemy. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję Panie Dyrektorze, ja mam inne pytanie w takim razie. Proszę mi powiedzieć, czy przez to, że 

tam są jakieś niedogodności na tym basenie jest mniej osób, mniej korzysta? Są ludzie niezadowoleni, 

przychodzą na skargi i tak dalej?  Czy takie są sytuacje?  

Mieszkaniec 

Niewyraźnie 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja zapytałem Pana Dyrektora. bo to, że Pan zgłaszał to my wiemy. Proszę bardzo. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Sprawy są zgłaszane i sprawy są na bieżąco wykonywane. Mnie bardziej interesuje, mówię o tych 

takich dużych rzeczach typu załóżmy, czystość wody typu filtry, badania z Sanepidu, bo jeżeli się 

okaże, że będą złe badania sanepidowskie, a basen między innymi   po tej całej przerwie przechodzi 

kompleksowe badania zarówno wody, jak i całego obiektu i tam nie ma żadnych problemów. Jeżeli są 

problemy, to jak powiedziałem tu jeszcze raz, drobne, to zapraszam. Pan telefon ma do MOSiR-u. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Mam jeszcze inne pytanie Panie Dyrektorze, ja mam takie inne pytanie, bo kiedyś to było takie coś, że 

była księga skarg i zażaleń. Czy jest jakaś księga, że niejaki petent jakikolwiek może wpisać na 

przykład, że coś mu się nie podoba i ktoś to przeczyta?  No ja to rozumiem, że to jest może stare, ale 

kiedyś tak było, ktoś wpisał,  że na przykład jest urwany haczyk,  ktoś komuś to przekazał, no bo to 

niekoniecznie chyba trzeba dzwonić do dyrektora, żeby naprawić haczyk, bo ja to tak rozumiem,  no 

bo takie proste rzeczy, prawda, no to jest konserwator na basenie. Ja to tak rozumiem. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Oni codziennie mają przejść, mają w sumie zobaczyć i mają sprawdzić. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Czyli to się dzieje. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek 

Książki zażaleń i skarg, tego się nie stosuje bo są telefony i już jesteśmy, tak komunikujemy się 

między sobą, że nawet się nie możemy znać, a będziemy sms-y wysyłać i tak się dzieje. Jeżeli coś się 

nie odbywa zgodnie z jakimiś tam załóżmy, skargami, uwagami i tak dalej,  no to ja jestem do 

dyspozycji. Tutaj nie ma żadnych problemów. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciał zabrać głos? Proszę bardzo. 

Radny Marek Gołosz 

Chciałem złożyć wniosek o zakup bramek aluminiowych dla klubu (niewyraźne). Bo bramki 

aluminiowe (niewyraźne), ponieważ klub się boryka właśnie z takim brakiem takiego sprzętu 

potrzebnego do takiego bieżącego  funkcjonowania. 

Radny Krzysztof Król 

A jaki to jest koszt?  
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Radny Marek Gołosz 

Około 3 000 takie bramki. Myślę, że to nie jest tak dużo, żeby nie wyposażyć grupę  trenerów i i dzieci, 

które grają, żeby miały bezpieczne bramki. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Kto zawiaduje tym obiektem? Kto zawiaduje tym obiektem? 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Mówimy o (niewyraźne) przy ulicy Katowickiej. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja pytam, bo zasada jest taka, że trzeba wskazać jakiś. (niewyraźne) Dlatego ja mówię, trzeba 

wskazać, skąd wziąć te pieniądze. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Ja pierwszy raz słyszę, że w ogóle potrzeby są takie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Tez właśnie się dziwię. (Niewyraźne) jeżeli nie zgłaszali tego użytkownicy. 

Radny Marek Gołosz 

No mi zgłaszali (niewyraźne). 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Panie Radny ale ja nie mówię, że Pan sobie to wymyślił, że Pan kłamie. Ja tego całkowicie nie mówię. 

Tylko czy może Pan wyłączyć, bo potem są problemy? Dziękuję bardzo. Ja nie mówię, że Pan kłamie, 

tylko że jeżeli są jakieś braki na obiektach sportowych, to kluby sportowe się zwracają. Wtedy 

powiedzmy, ja to zapisuję w planie. Załóżmy  W tym przypadku załóżmy, w budżecie na 2024 rok  i to 

bardziej mówię,  jest tam człowiek, który pracuje cały czas  i bez żadnych problemów on zgłasza, ale 

wtedy mówimy, że nie mamy bramek. Myśmy już projekty jako takie składali i teraz znowu albo się 

ktoś powiedzmy, nie wiem, spóźnił. W tamtym roku (niewyraźne) też się spóźniła z dotacją i przez cały 

rok musiała działać na swoich środkach. Także jeżeli tak jest, sprawdzę, no to będziemy się starali to 

kupić. 

Radny Marek Gołosz 

Dobrze. Oczywiście, ta prośba wynikła z klubu. Skontaktowali się ze mną działacze, no bo prosili 

właśnie o to, żeby zabiegać o te bramki, ponieważ no do takiego codziennego treningu nie mają tych 

bramek. No i proszę o poddanie pod głosowanie tego wniosku. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Trzeba napisać wniosek. Ale to damy wniosek, no my wiemy, no ja uważam, że jeżeli klub się nie 

zwrócił, no to to jest decyzja Państwa Radnych,  jak wy zagłosujecie. Ja uważam, że tutaj jeżeli klub 

się zgłosił, klub mówi, że coś potrzebuje, Pan dyrektor mówił, że nie rozliczyli dotacji. 

Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) Nie dostali dotacji. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Ale moment, ale Pani Radna, to znowu jest manipulacja. Nie dostali, bo nie złożyli wniosku. Czyli nie 

wystąpili o dotację. 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Czyli teraz jest taka sytuacja,  skoro nie wystąpili o dotację, Panie Dyrektorze, spokojnie. Pani radna. 

Poczekajmy. Jeżeli nie wystąpili z dotacją o wniosek, po co dużo dyskutować? Niech złożą w tym roku 

dotację i niech tam to napiszą. Nie ma problemu. Jeszcze Pan Prezydent oczywiście, który ma tu głos 

decydujący. Jeszcze mają 6 dni na to. Po prostu powinni złożyć wniosek,  tak jak wszystkie kluby  

w mieście składają wnioski i otrzymują pieniądze. Ja nie znam ani jednego klubu w Tychach, który 

złożył wniosek i nie otrzymał jakieś tam subwencji. Ona może być różna, bo wysokość tej subwencji 

jest różna w zależności od różnych czynników. Niektóre kluby utrzymują obiekt, niektórym klubom 

utrzymuje obiekt miasto, więc ta subwencja czy ten wniosek jest inny, jest zróżnicowany, natomiast 

jeżeli klub Czułowianka napisze o dwie bramki, to ja nie podejrzewam, żeby na Komisji nie został ten 

wniosek przegłosowany i oni tych pieniędzy nie otrzymają. 

Radna Edyta Danielczyk 

Kiedy myśmy ostatnio głosowali jakieś bramki  na jakiś obiekt?   

Wiele głosów 

No właśnie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Jeżeli są braki, to kupuje MOSiR. A nie, że teraz będzie wniosek i ja Pani odpowiem. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

To innego typu działanie, bo ja nie rozumiem. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Że na dzień dzisiejszy, że na dzień dzisiejszy nie ma środków finansowych, ale postaram się to ująć  

w nowym budżecie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

I Pan Dyrektor odpowiedział już na to pytanie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

I to będzie odpowiedź moja. Bo to i tak, i tak trafi do mnie. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ale może i tak na piśmie, bo ostatnio była awantura o to, żebyśmy  

Wiele głosów  

(Niewyraźnie) bo to się nagrywa. 

Radna Edyta Danielczyk  

Już Państwu wyjaśniam dlaczego. Na poprzedniej Komisji mówiliśmy o basenach otwartych. Była 

mowa o tym, że właściwie nikt o tym nie myśli. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam bardzo, Pani Radna, o basenach otwartych mówił Pan Prezydent i tłumaczył bardzo 

dokładnie i ukazał się ostatnio artykuł, że w pewnym porozumieniu być może takie obiekty będą 

budowane, jeżeli będą na to środki. Ja bym nie chciał już wracać do basenów odkrytych, bo stąd nie 

wyjdziemy. Załatwiony jest ten temat.  Załatwiony jest ten temat. Uważam temat za zamknięty. 
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Radna Edyta Danielczyk 

(niewyraźne) okazało się, że jest zupełnie inaczej, mimo że na komisji usłyszałam, że żaden taki 

zespół nie powstał, nie ma żadnej koncepcji i nagle olśnienie. Kilka dni później wszystko już wiadomo, 

więc ja bym chciała wiedzieć, czy jesteśmy wprowadzani w błąd celowo, czy faktycznie było tak. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Nawiązuje Pani teraz do tych bramek?   

Radna Edyta Danielczyk 

Teraz mówię o basenach otwartych. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale my nie rozmawiamy o basenach otwartych,  bo temat jest zamknięty. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźne) bo może zaraz się okazać, że znowu też jesteśmy dzisiaj wprowadzani w błąd. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale przez kogo?  

Radna Edyta Danielczyk 

No właśnie chcę się dowiedzieć, jak to się stało,  że miesiąc temu, niepełny miesiąc temu   nikt nic nie 

wiedział o basenach otwartych,  nie ma żadnej koncepcji, żadnego zespołu, ale kilka dni później 

otrzymaliśmy pismo z Radnym Wenceplem, że jednak jak najbardziej koncepcja jest i będą dwa 

baseny otwarte na Paprocanach. Mało tego, miasto występuje o dotację. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę, Pan Dyrektor Staniczek odpowie. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Pani Radna, przypomina sobie. 

Radna Edyta Danielczyk 

(Niewyraźne)  

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Przypomina sobie Pani, jak na początku rozmowy na temat basenów  też powiedziałem, że byłem 

świadkiem spotkania Pana Radnego Gołosza z Prezydentem i Prezydent powiedział o jakiejś tam 

koncepcji i środki finansowe.  Pan Gołosz proszony był, już tak ładnie powiem, o pomoc i wtedy Pan 

Gołosz  to potwierdził i powiedziałem, że ja jestem spokojny o ten projekt, prawda? Powiedziałem tak?  

A mówi Pani, że nic nie było. 

Radna Edyta Danielczyk 

Powiedział Pan dokładnie, że nie ma żadnego takiego zespołu, że się tym nikt nie zajmuje, że nie było 

w ogóle myśli o tym, żeby tym się zajmować przez ostatnie parę lat, więc jak dobrze zrozumiałam, 

skoro żadna nie spółka miejska, ale żadna instytucja miejska tym się nie zajmowała, to temat był 

martwy. (Niewyraźne).  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Przepraszam, Pan Dyrektor niech odpowie,  bo już żeśmy rozmawiali o tym. 
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Radna Edyta Danielczyk 

Szanowni Państwo,  ja naprawdę potrafię słuchać  ze zrozumieniem. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

No właśnie słyszymy. Właśnie słyszymy. Ja już nie chcę tego, bym powiedział, mówię, nie 

kontynuujmy tego. 

Radna Edyta Danielczyk 

Ja bym po prostu chciał żebyście Państwo (niewyraźne) konkretnie jak jest, czyli na przykład my nie 

wiemy, ale może Pan Prezydent ma swój zespół, o którym Państwo też nie wiecie. I na szczęście Pan 

Prezydent to sobie ustalił. No bo przepraszam, ale jak to wyglądało? Nikt nic nie wie na Komisji 

Oświaty i Sportu. Informacja, że w ogóle nie ma żadnej koncepcji i nagle parę dni później wszystko 

wiadomo 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Może została opracowana. 

Radna Edyta Danielczyk 

 No właśnie, mówię, że dziękuję, że jestem taka skuteczna. 

Radna Edyta Danielczyk 

Parę dni wystarczyło (niewyraźne)  

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Musi Pani mówić, żeby Pani powiedziała, że Pani jest skuteczna.  Dziękuję bardzo. Zamykam ten 

temat. Czy ktoś jeszcze chciał? (niewyraźne) (niewyraźne). I będzie basen. Będzie basen i bramki.  

No i dobrze. Czy mogę przeczytać? Myśmy już rozmawiali na temat bramek. Pan Dyrektor powiedział, 

jaka to jest kolejność. Wszyscy w takiej kolejności występują.  Proszę bardzo. Dzięki pani skuteczność 

pięćdziesiąt milionów się znalazło(niewyraźnie). 

Radny Marek Gołosz  

Ja bym prosił, żeby nie drwić z koleżanki Radnej. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę przeczytać wniosek. 

Radny Marek Gołosz 

Rok zabiegał żadnej baseny w Tychach, a także inne sprawy, więc chwała tym Radnym, którzy widzą 

potrzeby mieszkańców te najważniejsze (niewyraźne) zgłosić się do rozmowy i wtedy dopiero. Tak 

kultura wymaga. Wnioskuję do Prezydenta Miasta Tychy o zakup bramek aluminiowych 3x2 

(niewyraźne) miasta Tychy na obiekt (niewyraźne) przy ulicy Katowickiej na Czułowie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę bardzo, otwieram dyskusję. 

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Ja mam tylko takie formalne zapytanie, czy my możemy kupić to (niewyraźne), czy nie powinniśmy 

kupić MOSiR-owi, a z uwagi na to, że... 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ale myśmy to już powiedzieli. Dlatego to jest wniosek bezzasadny. 
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Wiele głosów 

(niewyraźne) (niewyraźne) Ale Pan Dyrektor to powiedział. (Niewyraźne) no po prostu takie proste. 

(niewyraźne)  

Radny Marek Gołosz 

Pani Radna widzi problem.  

Radna Patrycja Kosowska - Pawłowicz 

Nie, nie, nie. Ja tylko prosiłabym o uzupełnienie, żeby tam było wprost napisane, że to jest na obiekt 

MOSiR-u. 

Radny Marek Gołosz 

Proszę bardzo, dopisuję. 

Wiele głosów 

 Proszę, Panie Radny dopisać. (Niewyraźne). Tam wiele różnych dzieci bierze udział w zajęciach. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Ja jeszcze mam pytanie, bo tam terminy jakieś są, czy to po prostu jest taki ogólny termin? Ogólny,  

w porządku, to ja Panu mówię, że to będzie złożone w projekcie budżetu. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę, żeby Pan Dyrektor powtórzył, co powiedział teraz, bo nie wszyscy chyba tutaj. Proszę 

powiedzieć, co Pan odpowiedział. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Że, jeżeli będziemy robili projekt budżetu, to będę chciał, żeby to było ujęte, bo w ramach środków 

finansowych, bo skądś je trzeba znaleźć. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Skądś trzeba znaleźć te środki.  

Radna Edyta Danielczyk 

Całe 3 000. 

Radny Marek Gołosz 

Jeżeli uzna Pan, że potrzeba jest  (niewyraźne) Jeżeli uzna Pan po rozmowie z działaczami, którzy 

tam trenują dzieci, że to jest niezbędny zakup i już od teraz to proszę się (niewyraźne) Dziękuję. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Tychach Marcin Staniczek  

Panie Radny, ja chciałbym przypomnieć,  to, co Pan teraz powiedział. Trochę kultury potrzeba i nie 

drwić. To był cytat tylko z Pana. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Można ten wniosek? (niewyraźnie) Teraz głosujemy wniosek. Wniosek do Prezydenta Miasta Tychy  

o zakup bramek aluminiowych 3 x 2 treningowych. Miasto Tychy na obiekt Czułowianka Tychy.  

MOSiR że, MOSiR Tychy na MOSiR Tychy. To Państwo znacie temat. Kto z Państwa Radnych jest za 

takim wnioskiem? Kto z Państwa Radnych jest przeciw? Kto się wstrzymał?   

Radny Marek Gołosz 

Przeciw byli Pani Konieczna, Kołodziejczyk, wstrzymali się Radni:  Pani Patrycja Kosowska. 
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Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Radny Gołosz teraz nie prosił o głos.  2 osoby za, 3 przeciw. 4 się wstrzymały. Dziękuję, czyli wniosek 

nie przeszedł. Czy to wszystko na dzisiaj? A tu jeszcze mieszkaniec. Proszę. 

Mieszkaniec 

Panie Prezydencie (niewyraźnie)  odnośnie lodowiska i proponowałem, aby bo tam Pan powiedział, że 

są pewne ograniczenia przestrzenne dotyczące budowy lodowiska, ponieważ no jest las i pytanie, ja 

tam proponowałem, aby miasto takie podjęło rozmowy z Lasami Państwowymi, po prostu o przejęcie 

części lasów i przeznaczenie i na baseny otwarte, i na lodowisko, które można by tam przygotować, 

miejsce na budowę za 10 lat, czy ileś, lodowiska,  jak te stare będzie już wymagało wyburzenia i czy 

jakieś działania w ogóle zostały podjęte?  (niewyraźne). 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

 Ja znam mniej ten temat rzeczywiście. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Pan Radny Król ma to obcykane. 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Na tyle, na ile znam współpracę z Lasami Państwowymi przy innych projektach,  to jest to bardzo 

trudne, żeby z Lasami uzyskać taką zgodę. Teraz jesteśmy na etapie  porozumienia z lasami, żeby 

część terenu, który jest koło cmentarza Kościoła Świętego Ducha, tam jest obok też teren, żeby go 

przekształcić  na cmentarz parafialny. Jest to bardzo trudne, mimo tego, że cel jest dość jasno 

określony, więc tutaj akurat przy parku wodnym z tego co wiem, to też jest problem z Lasami 

Państwowymi częściowo i w ogóle no Lasy Państwowe  są firmą, która no niezbyt chętnie zamienia 

takie (niewyraźne). 

Mieszkaniec 

 Niewyraźnie. 

Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

(niewyraźne) (niewyraźne) z Prezydentem Śmietańskim. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. 

Radny Krzysztof Król 

Ja słyszałem, że była odmowa po prostu. 

Radny Marek Gołosz 

(Niewyraźne) jeszcze do Pana Prezydenta w tej kwestii. Mogę? 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Proszę. 

Radny Marek Gołosz 

Panie Prezydencie, bo powiedział Pan, że jest ciężko uzyskać takie pozwolenia od Lasów 

Państwowych, a proszę mi powiedzieć, (niewyraźne) na jakim terenie, bo od Lasów Państwowych 

zostało udostępnione  (niewyraźne). 
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Zastępca Prezydenta Miasta ds. Społecznych Maciej Gramatyka 

Myślę, że nie, ale jak Pan wie, no to po co Pan pyta?  

Radny Marek Gołosz 

Ja tego nie wiem. Pytam Pana. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Dziękuję bardzo. To jest inwestycja, która jest zamknięta. Pewnie były jakieś rozmowy. To jest coś, co 

działa. Dziękuję bardzo. Zamykam Komisję. Panie Marku, no wraca Pan do tematów, które są dawno 

zamknięte.  Ja wiem, że są wybory, że trzeba pogadać. Mówiliście coś o kulturze. 

Radny Marek Gołosz 

Proszę, niech Pan Przewodniczący zakończy Komisję w tej chwili. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Ja kończę Komisję. 

Marek Gołosz 

Niewyraźnie. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Zapytał Pan o pole golfowe. Ile razy będzie Pan pytał o to samo?  

Radny Marek Gołosz 

Jak widać, nie jest to proste w tym mieście. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Jest bardzo proste. 

Radny Marek Gołosz 

Niewyraźne. Zadaje niewygodne pytania. Z Panem nie rozmawiam tylko z Panem Prezydentem tutaj. 

Z tego co wiem, to pole golfowe powstało właśnie na terenie wydzierżawionym przez Lasy 

Państwowe, więc taka tutaj mieszkańca sugestia i prośba, że można by było to zrobić  na potrzeby na 

przykład basenu, też można by było zabiegać o taki teren. Dziękuję. 

Przewodniczący Komisji Grzegorz Kołodziejczyk 

Czy jeszcze ktoś ma ochotę zabrać głos? Jeżeli nie, to dziękuję bardzo. Zamykam Komisję. 
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